
  

 

Kort verslag ondernemingsraad van 11 april 2024  
 

LANXESS Belgium nv            

 

Personeelskengetallen 
 

We merken op dat de bezetting van 5-ploegen op vulkaciten te laag is. De werkgever merkt op dat 

dit komt omdat de ploegoversten nog niet meetellen in deze bezetting. Deze zullen vanaf juli, na de 

stilstand, mee opgenomen worden. 

 

Economische situatie 

 

Momenteel loopt de productie zo hoog mogelijk om de stilstand van dit jaar te kunnen overbruggen. 

 

Europforum  

 

Eind maart was er een Europaforum in Duitsland waar van veel leden afscheid werd genomen 

omdat deze tewerkgesteld zijn bij Envalior. 

De overname van HPM door Envalior en de kostprijs ervoor (die in economisch moeilijke tijden 

niet bespreekbaar was) werd in dit Europaforum nogmaals besproken. 

Lanxess maakt een denkoefening over hoe ze in de toekomst voldoende aantrekkelijk kunnen 

blijven voor werknemers. 

Walter Caluwé (ACV Envalior nv) bedankt de ondernemingsraad voor de kansen die hij afgelopen 

13 jaar kreeg in het Europaforum. Hij zal zich blijven inzetten bij Envalior nv.   

 

 

 

Algemeen             

 

Goedkeuring ontwerpverslag maart 2024 

 

• We vragen hoe het aantal gevolgde opleidingsdagen zal geregistreerd worden en hoe 

werknemers hun opleidingsrekening kunnen opvolgen. 

• Er werd voor diefstalpreventie een camera geplaats aan een materiaalzone op linkeroever. 

We vragen om deze zone ook af te schermen. 

• Werknemers ondervinden een slechte organisatie en communicatie bij de I-bus, ook 

hierdoor wordt het collectief vervoer minder populair. We vragen verbetering. 

 

Allerlei 

 

• Voor 2023 werd voor beide bedrijven het doel voor een uitbetaling van de APP niet behaald. 

• Er word een prognose voor een jaar voorzien die aangeeft hoeveel medewerkers potentieel 

gebruik kunnen maken van het ELS-plan. 

• Het gebruik van de wachtdienst “EP” bij LANXESS Belgium nv ligt momenteel laag en 

verloopt goed.  

 

 

 

 

 

 



  

 

Envalior nv             

 

Personeelskengetallen 

 

We merken op dat er geen vacatures werden geschreven voor de techniekers op US. De werkgever 

wil afwachten hoe de organisatie zal verlopen in het fame-project. We vragen om vanuit de 

organisatie van FAME hiervoor toch al vacatures uit te schrijven. 

 

Economische situatie 

 

CPL 

De CPL-productie lag laag, maar wel volgens de planning. Dit is het gevolg van een zwaveltekort 

op de markt door lagere producties in de raffinaderijen. Tegen eind mei wordt er beterschap 

verwacht. Er wordt onderzocht om een grotere zwavelvoorraad te voorzien. 

 

Het contract dat ex-DSM vestigingen hebben met Fibrant als Capro-leverancier blijft een uitdaging 

voor Envalior. Antwerpen kan voldoende Capro produceren voor eigen vestigingen en klanten, 

maar moet nog extern KA-olie aankopen. Een eventuele uitbreiding van de productie wordt 

onderzocht.  

 

De aangepaste PA6-productie heeft een positief effect in Emmen & Genk. De medewerkers in 

Antwerpen worden bedankt voor hun snelle aanpassing. 

 

GF 

De GF productie loopt volgens de planning. De voorraden blijven hoog. 

Het resultaat van de productietest met nieuwe specificaties was onvoldoende, verder onderzoek 

volgt.  

 

Allerlei 

 

• De werkgever meldt dat er dit jaar 18 jobstudenten worden aangenomen voor Envalior nv (9 

op LO & 9 op RO) 

• Er werd voor 2023 geen doel gehaald voor de uitbetaling van een APP. Voor 2024 werd een 

EBITA-doel vastgelegd. 

• “Port of Antwerp Bruges” zal drones inzetten op 125m boven het kanaaldok. Medewerkers 

zullen niet herkend kunnen worden. 

• Na de vraag wat de toekomstvisie van Envalior nv is, antwoorde de werkgever al eerder in 

het verslag over het zwaveltekort en de te lage KA-olie productie. 

De biologie zal een minimale extra hoeveelheid afvalwater moeten verwerken door het 

project van Waterlink & Covestro voor de aanmaak van bedrijfswater. Dit project zal wel 

veel energie verbruiken waarvoor wel heel wat aanpassingen en investeringen nodig zijn. 

Op glasvezel dient in het voorjaar van 2025 gestart te worden met de organisatie om oven 1 

te vernieuwen. Tot dan blijft Envalior nv zoeken naar besparingen. 

 

 

 

Volgende ondernemingsraad vindt plaats op dinsdag 7 mei 2024 om 10u.   


